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Številka: 900-58/2023 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Črnomelj (Uradni list RS, št. 
103/13, 4/18 in 65/19) je Občinski svet Občine Črnomelj na svoji 9. redni seji, dne 30. 11. 
2023 sprejel   
 

ZAPISNIK 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 29. 9. 2023, 

v sejni sobi Občine Črnomelj, Trg svobode 3, Črnomelj, s pričetkom ob 17. uri 
 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
Na seji je bilo prisotnih 17 članov občinskega sveta. Opravičeno odsotni so bili: Mojca Čemas 
Stjepanovič, ki je prišla pri točki 16, Dubravko Čengija, Samer Khalil, Maja Kocjan, Marko 
Mravinec in Božo Rozman, ki je prišel pri točki 2 ter Mateja Babič, ki je odstopila. 
 
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU, Slavica Novak Janžekovič, Tamara 
Potočar in Antonija Hiti ter Tanja Peteh (pri točki 4, 5) in Erika Popit (pri točki 8, 9). 
Vabljeni poročevalci k posameznim točkam: Maja Smerdu, Razvojni center Novo mesto, 
d.o.o. (pri točki 4), Vesna Fabina, Razvojno informacijski center Bele krajine (pri točki 5), 
Boris Kambič, Gasilska zveza Črnomelj (pri točki 6) in Jože Weiss, Štab Civilne zaščite občine 
Črnomelj (pri točki 7). 
 
K točki 1: 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  
 
Prisotnost članov sveta je bila ugotovljena na začetku seje. 
 
Razprave na predlog dnevnega reda ni bilo. 
 
S 17 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda  
2. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
3. Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj 
4. Poročilo o izvajanju štipendijske sheme za leto 2022 
5. Informacija o poslovanju gospodarskih družb in samostojnih podjetnikov v Občini 

Črnomelj za leto 2022 
6. Poročilo o požarni varnosti v občini Črnomelj za leto 2022. 
7. Poročilo o stanju civilne zaščite v občini Črnomelj za leto 2022 
8. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Črnomelj za prvo polletje 2023 
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9. Predlog za izdajo Odloka o rebalansu proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 
10. Pobuda za razglasitev leta 2024 za »Leto domovine« v občini Črnomelj 
11. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju 

Občine Črnomelj – sprememba cene vrtca v enoti vrtca pri OŠ Stari trg ob Kolpi 
12. Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj 
13. Pristop Občine Črnomelj k Slovenski mreži zdravih mest – informacija 
14. Odstop članice Občinskega sveta Občine Črnomelj 
15. Kadrovske zadeve 
16. Premoženjsko pravne zadeve 
17. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
18. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 2: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Na sejo je prišel Božo Rozman, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 18 članov sveta. 
 
Župan: Sklepi 7. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj, ki je bila 27. 6. 2023 so 
realizirani in objavljeni na spletni strani občine Črnomelj. Sprejeti akti so objavljeni v Uradnem 
listu RS. Tabela, iz katere so razvidni projekti, investicije in opisani postopki ter aktivnosti je 
priložena gradivu. Iz tabele je razvidno, da čakamo na razpise. Sam osebno razumem 
trenutno situacijo v Sloveniji, ki se je, še posebej po avgustovskih poplavah, bistveno 
spremenila. Razumljivo je, da so dobili prednost ljudje, ki so utrpeli škodo v poplavah. 
Projekte, investicije bomo morali prilagoditi državnemu proračunu oz. novemu finančnemu 
razrezu ministrstev. Seznanjam vas, da smo izpadli na enem izmed razpisov, ker po kriteriju 
Črnomelj ne sodi med urbana področja. Glede investicijskih projektov na državnih cestah 
lahko povem, da je bil za projekt preplastitve ceste proti Starem trgu izveden razpis in lahko 
pričakujemo sredstva.  
 
K točki 3: 
ZAPISNIK 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Razprave ni bilo. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Črnomelj z dne 27. 6. 2023 se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 4: 
POROČILO O IZVAJANJU ŠTIPENDIJSKE SHEME ZA LETO 2022 
 
Točki je prisostvovala Maja Smerdu, Razvojni center Novo mesto, d.o.o. 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je na svoji 4. redni seji, 18. 9. 2023 
obravnaval Poročilo o izvajanju štipendijske sheme za leto 2022. Odbor na gradivo ni imel 
pripomb. Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da gradivo obravnava in ga kot 
informacijo sprejme v predlagani vsebini.  
Z zaključkom šolskega/študijskega leta 2021/2022 se je zaključilo tudi sofinanciranje 
kadrovskih štipendij. V letu 2022 je RC Novo mesto d.o.o. skladno s pogodbo za MDDSZ 
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uspešno zaključili še 6. razpis za sofinanciranje kadrovskih štipendij. V zadnjem tromesečju 
so bile njihove aktivnosti usmerjene predvsem v pridobivanje sredstev za obstoječe 
štipendiste. Kljub večkratnim pogajanjem do realizacije ni prišlo. V letošnjem letu razpisa ni, 
štipendisti bodo štipendije prejemali od delodajalcev.  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o izvajanju Regijske štipendijske sheme za leto 2022 se kot informacijo sprejme v 
predlagani vsebini.  
 
K točki 5: 
INFORMACIJA O POSLOVANJU GOSPODARSKIH DRUŽB IN SAMOSTOJNIH PODJETNIKOV 
V OBČINI ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Točki je prisostvovala Vesna Fabina, Razvojno informacijski center Bele krajine. 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je na svoji 4. redni seji, 18. 9. 2023 
obravnaval Informacijo o poslovanju gospodarskih družb in samostojnih podjetnikov 
posameznikov v občini Črnomelj za leto 2022. Odbor na gradivo ni imel pripomb, zato 
Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da gradivo obravnava in ga kot informacijo 
sprejme v predlagani vsebini.  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Informacijo o poslovanju gospodarskih družb in samostojnih podjetnikov v občini Črnomelj v 
letu 2022 se sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 6: 
POROČILO O POŽARNI VARNOSTI V OBČINI ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Točki je prisostvoval Boris Kambič, predsednik Gasilske zveze Črnomelj. 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je na svoji 4. redni seji, 18. 9. 2023 
obravnaval Poročilo o požarni varnosti v občini Črnomelj za leto 2022. Odbor na gradivo ni 
imel pripomb, zato Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da gradivo obravnava in ga 
kot informacijo sprejme v predlagani vsebini.  
Iz poročila je razvidno bistveno večje število izvozov kot je povprečje preteklih let, in sicer je 
to posledica namernih požigov. V imenu odbora izrekam zahvalo vsem gasilcem za 
požrtvovalno delo. 
 
Renata Butala: Zahvaljujem se vsem gasilcem, ki so pomagali v intervencijah, tako zaradi 
suma onesnažene vode ob nesreči v Melaminu v mesecu maju 2022, kot tudi tistim, ki so 
pomagali ob poplavah v mesecu juliju 2022. Nekaterim se to zdi samoumevno, da gasilci 
pridejo in opravijo delo, vendar moramo za to tudi poskrbeti za njihovo opremljenost, 
usposobljenost in na drugi strani tudi motiviranost mladih, da sploh pridejo poleg. Je bilo 
veliko opreme uničene na intervencijah na Koroškem? 
 
Boris Kambič: Opravičujem odsotnost poveljnika GZ Črnomelj zaradi službenih obveznosti. 
Na intervencijah ob poplavah je bilo veliko opreme poškodovane. Podali smo poročilo upravi 
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za zaščito in reševanje. Gasilska zveza bo sredstva nakazala, čakamo pogodbe. Več opreme 
je bilo poškodovane v intervencijah ob poplavah kot v intervencijah ob požaru na Krasu 
lansko leto. Zahvaljujem se županu, direktorici OU, občinskemu svetu, občinski upravi, ki ste 
nam stali ob strani in nam zagotavljali potrebna finančna sredstva in drugo pomoč. 
Zaključuje se mandatno obdobje, v katerem je bil cilj ustrezno opremiti gasilske enote z 
ustrezno gasilsko tehniko in gasilce z ustrezno zaščitno opremo, kar nam je uspelo. Zaključili 
smo s projektom nabave težke tehnike, kjer so bila nabavljena štiri vozila GVC-16/25 in eno 
vozilo AC-35/75, nabavljena je bilo pet prenosnih motornih črpalk, štiri rabljena vozila GVV-1, 
eno rabljeno vozilo GV-1, eno rabljeno vozilo GVGP-1 in dve rabljeni vozili VGV, 
dvainsedemdeset kompletov izolirnih dihalnih aparatov in osebna zaščitna oprema za 359 
operativnih gasilcev. Uspešno smo zaključili projekt Interreg HITRO in se nadaljevali 
povezovati z gasilci iz tujine. V prihodnjem obdobju nadaljujemo z opremljanjem gasilskih 
enot tako z vozili, kot potrebno osebno zaščitno opremo. Bistvo naslednjega mandata bo na 
območju Vražjega kamna pridobiti ustrezen prostor za praktično usposabljanje, kjer bomo 
usposabljali in nadgrajevali znanje operativnih gasilcev in drugih pripadnikov sil zaščite in 
reševanja iz območja Bele krajine ter širše. Prioritetni dom za obnovo je gasilski dom v 
Starem trgu ob Kolpi. 
 
Župan: Vsa pohvala za organizacijo in izvedbo letošnjega tabora mladih gasilcev na Vinici, ki 
se ga je udeležilo 170 mladih gasilcev, tudi osem mladih gasilcev iz Makedonije.  
  
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o požarni varnosti v občini Črnomelj za leto 2022 se kot informacijo sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 7: 
POROČILO O STANJU CIVILNE ZAŠČITE V OBČINI ČRNOMELJ ZA LETO 2022 
 
Točki je prisostvoval Jože Weiss, poveljnik Civilne zaščite občine Črnomelj. 
 
Gradivo je obravnaval Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo. 
 
Samo Kavčič, predsednik Odbora za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je pojasnil: 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo je na svoji 4. redni seji, 18. 9. 2023 
obravnaval Poročilo o stanju Civilne zaščite v občini Črnomelj za leto 2022. Odbor na gradivo 
ni imel pripomb, zato Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da gradivo obravnava in 
ga kot informacijo sprejme v predlagani vsebini. 
 
Renata Butala: Zahvaljujem se tudi vam, bilo je veliko koordinacije, tako ob intervenciji zaradi 
suma onesnažene vode v Poljanski dolini ob nesreči v Melaminu v mesecu maju 2022, kot 
tudi ob poplavah ob Kolpi v mesecu juliju 2022. Kako je s servisiranjem defibrilatorjev? 
 
Jože Weiss: V občini Črnomelj imamo 30 defibrilatorjev na javno dostopnih lokacijah. Z 
gasilskimi in drugi društvi imamo sklenjene pogodbe za vzdrževanje defibrilatorjev. Zahtevek 
za povrnitev stroškov vzdrževanja defibrilatorjev društva pošljejo na občino Črnomelj. S 
strani CZ Občine Črnomelj je deset PGD-jev prejelo avtomatske defibrilatorje z omaricami iz 
projekta »Skupaj za varni jutri«. Projekt je sofinanciran s sredstvi Evropskega kmetijskega 
sklada za razvoj podeželja.  V sklopu projekta je vzdrževanje defibrilatorjev zagotovljeno 
preko dobavitelja. 
 
Alojz Puhek: Defibrilator imamo v Dragatušu in Zapudje, predlagam še lokacijo v Nerajcu. 
 
Jože Weiss: Predlog za postavitev defibrilatorja v Nerajcu bomo proučili. 
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Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o stanju civilne zaščite v občini Črnomelj za leto 2022 se kot informacijo sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 8: 
POROČILO O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA PRVO POLLETJE 2023 
 
Vesna Fabjan: Ne moremo biti zadovoljni s tako nizko realizacijo. Zakaj je temu tako?  
 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: Vsako leto je polletna realizacija približno enaka. V 
začetku leta se nastavijo in objavijo razpisi, v drugi polovici oz. konec leta je realizacija teh 
razpisov, kar pomeni, da so sredstva dodeljena in takrat je to vidno v proračunu. Proračun je 
po denarnem toku, ne po poslovnem dogodku. Podajam še odgovor Nataši Hudelja, ki je 
glede polletnega poročila podala pisna vprašanja: Glede gospodarstva je odgovor takšen, kot 
sem ga že povedala. Glede drugega vprašanja pa, da je gradbeno dovoljenje pridobljeno in da 
bodo dela na Vinici do konec leta narejena.  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Črnomelj za prvo polletje leta 2023 se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 9: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 
2023 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. S predlogom rebalansa želimo zagotoviti proračunsko 
ravnotežje med ocenjenimi razpoložljivimi viri in izdatki, predvsem pa planirati predvidene 
prihodke in odhodke realno glede na predvideno dinamiko izvedbe projektov in plačil do 
konca proračunskega leta.  Predlog rebalansa je pripravljen ob upoštevanju realizacije 
prihodkov in odhodkov za obdobje od 1. januarja do 31. avgusta 2023, ocenjene realizacije 
do konca proračunskega leta in novih dejstev in okoliščin, ki se nanašajo na izvajanje 
projektov. 
 
Leopold Perko: Kakšno je finančno stanje projektov OŠ Loka in OŠ Dragatuš? 
 
Župan: Sredstva za OŠ Dragatuš v višini 1,4 mio EUR smo v večini počrpali. Dela bodo 
narejena kot smo planirali. Projekt OŠ Loka je v državnem proračunu. Trenutno poteka 
preprojektiranje, investicija se bo podražila za cca. 1,5 mio EUR zaradi razširitve stavbe, 
zunanje ureditve, ipd. Povečanje investicije bomo poskušali zagotoviti z državnimi sredstvi. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o rebalansu proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
Z 18 glasovi za in 0 porti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o rebalansu proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami se 
spremeni v Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o rebalansu proračuna Občine Črnomelj za leto 2023 s prilogami se sprejme v 
predlagani vsebini.  
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Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letni načrt ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem Občine Črnomelj za leto 
2023 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 10: 
POBUDA ZA RAZGLASITEV LETA 2024 ZA »LETO DOMOVINE« V OBČINI ČRNOMELJ 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila: Na svoji 5. redni seji 
19. 9. 2023 je Odbor za družbene dejavnosti obravnaval Pobudo za razglasitev leta 2024 za 
»Leto domovine« v občini Črnomelj. Vodja Odbora za obeležitev obletnic in pomembnih 
dogodkov v občini Črnomelj Jaka Birkelbach je predstavil pobudo. Odbor na gradivo ni imel 
pripomb in občinskemu svetu predlaga, da Sklep o razglasitvi leta 2024 za »Leto domovine« 
v občini Črnomelj sprejme v predlagani vsebini. 
Iz gradiva je razbrati, da gre za dogodke, ki bodo potekali celo leto. V organizacijo teh je 
vključenih več deležnikov. Ali ste predvideli oz. kakšni bodo okvirni stroški občine omenjene 
pobude?  
 
Vesna Fabjan: Pohvala za izbiro logotipa. Kdo je avtor? 
 
Jaka Birkelbach: Avtor logotipa za »Leto domovine« je Miha Henisgman.  
 
Župan: Na sestanku vseh treh belokranjskih občin smo podali pobudo, da bi razglasitev leta 
2024 za »Leto domovine« razširili na celo Belo krajino, s čimer sta se obe županji strinjali.  
Stroški za leto domovine bodo opredeljeni v proračunu 2024. Glede na nabor dogodkov bo 
pripravljen stroškovnik. Računamo tudi na sponzorska sredstva in na pomoč ministrstva za 
kulturo. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o razglasitvi leta 2024 za »Leto domovine« v občini Črnomelj se sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
K točki 11: 
PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V VRTCIH NA 
OBMOČJU OBČINE ČRNOMELJ – SPREMEMBA CENE VRTCA V ENOTI VRTCA PRI OŠ STARI 
TRG OB KOLPI 
 
Romana Husič, predsednica Odbora za družbe dejavnosti je pojasnila: Odbor za družbene 
dejavnosti je na svoji 5. redni seji dne 19. 9. 2023 obravnaval Predlog Sklepa o spremembi 
Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Črnomelj – sprememba cene 
vrtca v Enoti vrtca pri OŠ Stari trg ob Kolpi. Člani odbora na gradivo niso imeli pripomb in 
Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlagajo, da Sklep o spremembi Sklepa o določitvi cen 
programov v vrtcih na območju Občine Črnomelj sprejme v predlagani vsebini. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o spremembi Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na območju Občine Črnomelj 
se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 12: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA VRTEC OTONA 
ŽUPANČIČA ČRNOMELJ 
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Romana Husič, predsednica Odbora za družbe dejavnosti je pojasnila: Odbor za družbene 
dejavnosti je na svoji 5. redni seji dne 19. 9. 2023 obravnaval gradivo Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona 
Župančiča Črnomelj – predlog za izdajo. Odbor na gradivo ni imel pripomb in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Črnomelj, da Predlog za izdajo Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona 
Župančiča Črnomelj sprejme v predloženi vsebini. V kolikor občinski svet na predlog za 
izdajo odloka ne bo imel bistvenih pripomb se predlaga, da ga na isti seji obravnava kot 
predlog odloka in ga sprejme v predlagani vsebini. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj se sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj se spremeni  v Predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Vrtec Otona Župančiča Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 13: 
PRISTOP OBČINE ČRNOMELJ K SLOVENSKI MREŽI ZDRAVIH MEST – INFORMACIJA 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil z informacijo o pristopu Občine Črnomelj k 
Slovenski mreži zdravih mest. 
 
K točki 14: 
ODSTOP ČLANICE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Zoran Špec, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnil: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se je na 6. seji komisije dne, 20. 9. 
2023 seznanila z gradivom, obvestilom župana in podano odstopno izjavo. Občinskemu 
svetu predlaga, da sprejme predlagani sklep. 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Občinski svet se je seznanil z obvestilom župana in podano odstopno izjavo članice 

občinskega sveta Mateje Babič, Dragatuš 42, 8343 Dragatuš, na podlagi katere ji je dne 
19. 9. 2023 prenehal mandat članice občinskega sveta.  

2. S podano odstopno izjavo in prenehanjem mandata članice občinskega sveta Mateji 
Babič, Dragatuš 42, 8343 Dragatuš, preneha tudi članstvo v Odboru za gospodarstvo in 
komunalno infrastrukturo.  

 
K točki 15: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
1. Imenovanje Žirije za podeljevanje naziva častni občan občine Črnomelj 
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Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Žirijo za podeljevanje naziva častni občan Občine 
Črnomelj v naslednji sestavi:  
1. Franc Ivanušič, 8344 Vinica – predsednik,  
2. Mateja Perak, 8340 Črnomelj – članica,  
3. Stane Starešinič, 8340 Črnomelj – član,  
4. Renata Butala, 8342 Stari trg ob Kolpi – članica, 
5. Jelena Šikonja, 8340 Črnomelj – članica.  
Žirija je imenovana za mandatno dobo štiri leta in nastopi mandat z dnem imenovanja.  
 
2. Imenovanje Žirije za podeljevanje priznanj občine Črnomelj  

Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Žirijo za podeljevanje priznanj občine Črnomelj v 
naslednji sestavi:  
1. Mojca Čemas Stjepanovič, 8340 Črnomelj – predsednica,   

2. Mateja Perak, Črnomelj – članica,  

3. Milan Leskovar, 8340 Črnomelj – član,  

4. Rozalija Hudelja, 8340 Črnomelj – članica,  

5. Pavel Zajc, 8340 Črnomelj – član. 

Žirija je imenovana za mandatno dobo štiri leta in nastopi mandat z dnem imenovanja.  
 
3. Imenovanje Žirije za podeljevanje Župančičevih priznanj  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Žirijo za podeljevanje  Župančičevih priznanj v 
naslednji sestavi:  
1. Alojz Hudelja, 8340 Črnomelj – predsednik,  

2. Ani Jankovič Šober, 8340 Črnomelj – članica,  

3. Anita Matkovič, 8340 Črnomelj – članica,  

4. Marko Simčič, 8344 Vinica – član,   

5. Marjana Peršič, 8344 Vinica – članica.  

Žirija je imenovana za mandatno dobo štiri leta in nastopi mandat z dnem imenovanja.  
 
4. Imenovanje Žirije za podeljevanje pohval in graj pri urejanju in varovanju okolja 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Žirijo za podeljevanje  pohval in graj pri urejanju in 
varovanju okolja v naslednji sestavi:  
1. Aleksandra Ružič, 8340 Črnomelj – predsednica, 

2. Vesna Fabjan, 8340 Črnomelj – članica,  

3. Jožica Grdun Adlešič, 8340 Črnomelj – članica, 

4. Boštjan Domitrovič, 8341 Adlešiči – član,  

5. Robert Fir, 8340 Črnomelj – član.   

Žirija je imenovana za mandatno dobo štiri leta in nastopi mandat z dnem imenovanja.  
 
5. Imenovanje Žirije za podelitev priznanj na področju športa 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Žirijo za podelitev priznanj na področju športa v 
naslednji sestavi:  
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1. Marko Grbič, 8340 Črnomelj – predsednik,  

2. Vlasta Pezdirc, 8340 Črnomelj – članica,  

3. Saša Malerič, 8340 Črnomelj – član,  

4. Milan Kordič, 8340 Črnomelj – član,  

5. Iztok Črnič, 8321 Adlešiči – član.  

Žirija je imenovana za mandatno dobo štiri leta in nastopi mandat z dnem imenovanja.  
 
6. Mnenje k imenovanju pomočnice direktorice na Centru za socialno delo Dolenjska in Bela 

krajina na Enoti Črnomelj 
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj podaja pozitivno mnenje k imenovanju Ines Ružić Vardjan,  
8343 Dragatuš, na mesto pomočnice direktorice  Centra za socialno delo Dolenjska in Bela 
krajina na Enoti Črnomelj. 
 
K točki 16: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
I. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra  
 
Z 18 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 2694/167 k.o. 1562-Učakovci, se izvede geodetska odmera zemljišča, 
površine cca 75 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. št. ukine status 
javnega dobra in se predmetni del zemljišča bodisi odproda bodisi se izvede zamenjava za 
parc. št. 1067/4 k.o. 1562-Učakovci. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastali 
parc. št. in o odtujitvi nepremičnine, bo naknadno predlagan v sprejem Občinskemu svetu. 
 
Na sejo je prišla Mojca Čemas Stjepanovič, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 19 članov 
sveta. 
 
II. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra pri delu nepremičnine  
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu parc. št. 1136/3 k.o. 1561-Damelj, se izvede geodetska odmera zemljišča, površine 
cca 220 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastal parc. št. ukine status javnega 
dobra in se predmetni del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo 
nastali parc. št. in o odtujitvi nepremičnine, bo naknadno predlagan v sprejem Občinskemu 
svetu. 
 

 III. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Na nepremičnini parc. št. 5154/11 k.o. 1552-Adlešiči se ukine status javnega dobra in 

vpiše lastninska pravica v korist in na ime: Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 
Črnomelj, matična št.: 5880254000. Sklep o ukinitvi oziroma izbrisu statusa javnega 
dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se 
objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičnini  parc. št. 
5154/11 k.o. 1552-Adlešiči se nepremičnina odproda v skladu z veljavnimi določbami 
Zakona o kmetijskih zemljiščih Vse stroške v zvezi z realizacijo pravnega posla krije 
kupec nepremičnine. 
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IV. Izvedba geodetske izmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 1256/66  k.o. 1541 Loka se izvede geodetska izmera v izmeri 
cca 800 m2, tako kot je označeno na priloženem orto foto posnetku. Pri odmeri se upošteva 
odmik od kategorizirane ceste,  ki poteka v neposredni bližini. Po pravnomočnosti 
geodetskega postopka se na novo nastalih nepremičninah ukine status javnega dobra o 
čemer bo ponovno odločal občinski svet. Vse stroške v zvezi z izvedbo geodetske izmere in v 
nadaljevanju sklenitvijo pravnega posla krijeta  interesenta za nakup zemljišča. 

   
  V. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
   
   Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 

1. Pri nepremičnini parc. št. 3564/9 k.o. 1540 Dobliče se ukine status javnega dobra in 
izbriše zaznamba javnega dobra –ID pravice/zaznambe: 14934118. Sklep o ukinitvi 
oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na 
Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičnini  parc. št. 
3564/9 k.o. 1540 Dobliče se nepremičnina z neposredno pogodbo odproda lastniku parc. 
št. 126/1 k.o. 1540 Dobliče. Vse stroške v zvezi z realizacijo pravnega posla krije kupec 
nepremičnine. 

 
VI. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Pri nepremičnini parc. št. 2694/211 k.o. 1562-Učakovci se ukine status javnega dobra in 

izbriše zaznamba javnega dobra –ID pravice/zaznambe: 20825278. Sklep o ukinitvi 
oziroma izbrisu statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema sklepa na 
Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti odločbe o izbrisu statusa javnega dobra pri nepremičnini  parc. št. 
2694/211 k.o. 1562-Učakovci se nepremičnina z neposredno pogodbo odproda lastniku 
parc. št. 3/1 in parc. št. 3/2, obe k.o. 1562-Učakovci. Vse stroške v zvezi z realizacijo 
pravnega posla krije kupec nepremičnine. 

 
Leopold Perko: Opažam, da se veliko parcel, ki se nahajajo v neposredni bližini poti, ki so v 
lasti oz. upravljanju občine Črnomelj, prodaja posameznikom. Sprašujem kako se rešuje 
situacija z novimi lastniki, v primeru širitve, urejanja poti?  
 
Župan: Za izvedbo pravnega posla vedno pridobimo soglasje krajevne skupnosti. V pogodbo 
se zapiše ustrezna varovalka, če bi zemljišče kdaj potrebovali za širitev, ureditev, ipd.  
 
K točki 17: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Vesna Fabjan: 
1. Še vedno nisem dobila odgovora na vprašanje s 6. seje OS, ki se nanaša na delovanje 
bioplinarne. 
 
Bernarda Kump: 
1. Hvala za hiter odziv glede postavitve nove avtobusne postajne hiške pri Jerneji vasi. 
 
K točki 18: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
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Janez Perušič: 
1. Predlog za postavitev spominskega obeležja za preminulega umetnika Radka Poliča 
– Raca: Lani 15. septembra je umrl velikan slovenskega igralstva in velik umetnik Radko 
Polič – Rac. Rac se je rodil 18. avgusta 1942 v Črnomlju, v hiši na Starem mostu. V naš kraj 
se je rad vračal, saj je tukaj pustil veliko spominov na svoje otroštvo in svoje starše, ki so 
svojo starost preživeli v naših lepih krajih, v Stražnjem Vrhu. Svoje prve igralske korake je 
začel ravno v Črnomlju, ki jih je popisal v avtobiografiji, kako so otroci izvajali predstavo za 
svoje domače in je vse skupaj izpadlo kot simpatična in nagajiva otroška igra. Kdo bi si 
takrat mislil, da lahko po taki otroški nagajivosti nastane tak velikan igralskega žanra, tako v 
slovenskem kot tudi širšem prostoru. 
V svoji igralski karieri je Radko Polič oblikoval blizu sto gledaliških vlog. Nastopil je v skoraj 
60 celovečernih filmih, odigral več kot 50 vlog v televizijskih filmih, dramah in serijah ter 
sooblikoval več kot 100 radijskih iger. Večino dramskih vlog je ustvaril v slovenskem 
gledališču od Trsta in Nove Gorice preko vseh profesionalnih odrov od Ljubljane do Celja in 
Maribora. Na odrih in na gledaliških festivalih nekdanje Jugoslavije je bil vselej iskan in 
cenjen igralec.  
S prvim velikim priznanjem strokovne kritike in občinstva ga je leta 1970 nagradilo 
Borštnikovo srečanje, sledila je nagrada Prešernovega sklada (1972), nato so se kar vrstile 
nagrade za filmske vloge ter nove Borštnikove nagrade (1979, 1981, 1988, 1991). Nagrajen je 
z dvema Sterijevima nagradama za igralsko stvaritev (1979 in 1982), sarajevski festival MES 
je njegovo igro ovenčal z Zlatim lovorjevim vencem (1987). Prejel je Župančičevo nagrado 
(1991) in nagrado za najboljšo uprizoritev na Festivalu monodrame na Ptuju (2001). 
Rac je tudi dobitnik dveh najbolj pomembnih nagrad v Sloveniji, leta 2002 je prejel Borštnikov 
prstan, to je najbolj prestižna nagrada za dramsko igro. Nato je leta 2007 prejel Prešernovo 
nagrado za življenjsko delo in se s tem vpisal med nesmrtne umetnike in dobitnike te 
nagrade. 
Za Radkom Poličem - Racom je v slovenskem kulturnem prostoru nastala praznina, ki jo bo 
težko nadomestiti. Črnomaljci in Belokranjci smo lahko ponosni, da se je v našem kraju rodil 
takšen velik umetnik, ki so ga nekateri poimenovali kar s prispodobo: »velika in nežna 
igralska zverina«. Zato menimo, da bi se mu Črnomelj, kot njegov rojstni kraj, lahko poklonil s 
spominskim obeležjem. Lahko smo ponosni, da je v našem kraju pognal korenine tako velik 
umetnik. 
2.  Kako varen je viadukt Otovec? Vlak, ko prihaja proti viaduktu, upočasni hitrost. Ker 
baje viadukt več ni statično varen? Kaj naj bi pomenilo, da se v enem delu viadukt poseda? So 
v bližnji prihodnosti predvidene sanacije?  
 
Renata Butala: 
1. Dajem pobudo, da se na cesti nasproti Uniorja (parc.št. 1590/14) JP555971 pri 
izhodu  na regionalno cesto R3 658/1433 postavi znak STOP in pri vhodu na JP555971 pa 
znak za slepo ulico. 
2.  V začetku junija so bili na nekaterih vodnih virih opravljene meritve kemijskih in 
mikrobioloških parametrov. V naši KS na vodnem viru Japlenica v Sodevcih. V vzorcu so bile 
zaznane bakterije (enterokoki, escherhia coli), ki nakazujejo sledi fekalij (človeški in živalski 
izvor) v vodi ter dveh organskih spojin.   Rezultate le-teh smo prejeli šele v avgustu (čeprav so 
bili izdelani že v juniju) in od takrat vse tiho je bilo. Glede na to, da smo Okoljskemu 
Gibanju Proteus predlagali tudi druge vodne vire (Trpotec v Radencih, Peč pod Starim trgom 
ob Kolpi, potok v Dečini, potok v Sodevcih) me zanima, kdaj bodo le-ti prišli na vrsto? Se bodo 
še naprej opravljale meritve, tudi v izrednih razmerah, kjer je pričakovati bistveno slabše 
stanje? Nikjer nisem zasledila nobenega poročila o tem koliko vzorcev je bilo pobranih, kje, 
kakšni so bili rezultati, ali bodo pobrani vzorci še na ostalih vodnih virih, kdaj bodo ponovno 
pregledani, tudi v drugačnih vremenskih razmerah, kaj bomo naredili, da se stanje izboljša, 
kakšen je bil strošek s temi analizami…Prav bi bilo, da se naredi končno poročilo vseh 
pregledanih vodnih virov in se predstavi zainteresirani javnosti ter se še naprej spremlja 
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kvaliteta le-teh. Menim, da je to zelo pereča zadeva, kateri moramo dati velik pomen. 
Pobudnik tega je bil Okoljsko gibanje Proteus Proteus, plačnik pa občina. Vsi vemo, da so 
vodni viri, katere pijemo zelo občutljivi, zato je prav, da imamo na rezervi tudi alternativo, kar 
smo v naši KS že preizkusili ob nesreči v Melaminu. Prosim, da se naredi poročilo in plan za 
naprej. 
3. Zimska služba: V imenu KS sem že pisala, naj še tukaj povem. Vsi vemo, da so 
vremenske razmere v zimskem času čez Vrhgoro velikokrat drugačne od ostalih delov 
občine, zato še enkrat apeliram, da se model za dodeljevanje sredstev za te namene 
spremeni. Že vrsto let od občine ne dobimo več od pet tisoč EUR, kar pa tudi v takšnih zimah 
kot so bile nazadnje ne zadostuje. Zato prosim, da se dodelijo dodatna sredstva ali pa naj 
občina prevzame skrb za zimsko službo. Vse cene so šle navzgor, sredstva za te namene pa 
ostajajo enaka. Glede na to, da ni več daleč od zime, prosim čimprejšnji odgovor. 
 
Samo Kavčič:  
1. Zmotil me je zapis medija z naslovom "Kakšno vodo pijejo Črnomaljci?". Gre za 
neposrečen naslov. Članek se nanaša na druge vodne vire, ki niso za pitno vodo. Vodo, ki jo 
dobavlja Komunala je neoporečna. Na vodnem viru v Dobličih se meritve konstantno izvajajo 
in se izvajajo tudi po obdelavi pitne vode. 
 
Bernarda Kump: 
1. Potrebno je obnoviti talne označbe v  TRIS Kanižarica. 
2. Po izpraznitvi eko otoka v naselju Drage ostane okolica otoka zasmetena. Potrebno bi 
jo bilo pomesti oz. pobrati vsaj večje smeti, ki ostanejo po izpraznitvi posod.  
 
Župan: V pripravi je upravljavski načrt za TRIS Kanižarica. 
 
Samo Kavčič: Delavci, ki pobirajo smetje, večje stvari poberejo po izpraznitvi posod. Ne 
morete pričakovati, da bodo še pometali za seboj. »Sporne« eko otoke bomo pregledali in 
ustrezno ukrepali. 
 
Romana Husič: 
1.   Iz gradiva Pobuda za razglasitev leta 2024 za Leto domovine" v občini Črnomelj je 
razbrati, da gre za dogodke, ki bodo potekali celo leto. V organizacijo teh je vključenih več 
deležnikov. Ali ste predvideli oz. kakšni bodo okvirni stroški občine omenjene pobude?  
2.   Kdaj predvidoma se bo začela prenova kulturnega doma Črnomelj? 
3. Občinski svet ne prejema več informacij oz. letnih poročil javnih zavodov katerih je 
ustanoviteljica oz. soustanoviteljica občina. Naša svetniška skupina daje pobudo, da se na 
dnevni red sej OS doda točka za letna poročila vseh zavodov – v skrajšani obliki. 
Predlagamo, da nas občinska uprava obvesti oz. posreduje povezavo, kje se lahko naredi 
vpogled v letna poročila? 
 
Ivo Ivičič: 
1. Seje svetov javnih zavodov so sklicane v istem terminu kot seje občinskega sveta. Naj 
se zato javne zavode pozove, da svoje seje sklicujejo na druge termine.  
2. Pod velikim mostom v Črnomlju je na čase zaznati neprijetne vonjave.  
 
Vesna Fabjan:  
1. Predhodnik je pravilno izpostavil, da vode iz izvirov, ki je bila vzorčena, ne pijemo. So 
pa to potencialno možni viri pitne vode, če bi se, upajmo pa, da nikoli, karkoli slabega zgodilo 
Dobličam. Gre za potencialno rezervo, ki jo je treba ohraniti, čeprav vsi ti izviri skupaj ne 
morejo nadomestiti kapacitet Dobličice. Živimo namreč na nizkem krasu, ki je izredno 
občutljiv na onesnaževanje. Sem ena tistih, ki so pisali prispevek "Kvaliteta vode" za KS 
Črnomelj, konkretno glede vode pri Doltarjevem mlinu. Kdo in zakaj je nekemu drugemu 
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prispevku dal naslov "Kakšno vodo pijemo" ne vem, je pa delno povzel tudi moj zapis. Na 
voljo sem imela rezultate monitoringa, ki mi jih je poslala predsednica KS Črnomelj. Ker 
nisem kemik in ker poleg rezultatov ni bilo priložene nobene razlage, sem poklicala izvajalca, 
ki mi je razložil več o problematiki, kar sem nato povzela v prispevku. Prosila bi, da se v 
bodoče, ko se naroči monitoring, od izvajalca zahteva tudi poljuden zapis analize stanja. 
Sicer same številke nepoznavalcu ne pomenijo veliko. Župan je izpostavil, da je naročnik 
vsebine Društvo Proteus. To vem, nisem pa vedela, da je bilo društvo zadolženo za vsebino, 
zato se obvezujem, da bom svoj predlog posredovala tudi Proteusu, katerega članica sem.  
Renata Butala je problem enkratnega monitoringa v idealnih razmerah že izpostavila. Želela 
bi povzeti tako, da bo vsem razumljivo. Posamične meritve v idealnih razmerah 
povedo najmanj (se pa običajno v takih pogojih prvič opravijo), saj je pričakovati, da je ob 
vsaki nizki ali visoki vodi stanje slabše. Zato bi bilo smiselno monitoring na istih lokacijah 
večkrat ponoviti.  Če se monitoring ne ponovi, je rezultat (ugotovljena bakteriološka 
onesnaženost večine izvirov) potrdil že znano dejstvo. To je slaba komunalna infrastruktura 
in zato iztok fekalij v podzemlje. To pomeni, da mora občina Črnomelj povsod, predvsem pa v 
območju Dobličkega izvira in drugih potencialno pitnih virov narediti vse, da se ti ohranijo. 
Resnično si ne želim, da ostanemo brez kvalitetne pitne vode, ki pa je zadnja leta že tako 
nesamoumevna (za potrebe pitja jo je treba kemično obdelati). Zaledje izvirov, kjer so bila 
nekoč vikend naselja, se spreminjajo v stalna bivališča z vodovodno oskrbo, kar pomeni 
večjo obremenitev s fekalijami. Če temu prištejemo še večjo porabo vode in zato izpiranje v 
neustrezno urejene greznice je lahko jaso vsakemu, da bo treba zahtevati od prebivalcev, da 
odprte greznice zamenjajo z malimi čistilnimi napravami ali pa mora občina zgraditi sodobno 
komunalno infrastrukturo. 
 
Župan: Predlagam, da se z Društvom Proteus oglasite pri meni na sestanku. 
 
2. V poletnem času sem bila s strani krajanov večkrat obveščena o mastnih madežih na 
Dobličici. Osebe, ki so mi to sporočile sem napotila, da o tem obvestijo direktno pristojne, 
tudi Občino Črnomelj. Zanima me, kaj je bilo s strani občine narejenega, ali je bil ugotovljen 
povzročitelj, za kakšno snov gre…? 
 
Anja Luznar: 
1. Kdaj bo dokončana cesta v Vukovcih? 
2. V kateri fazi je rešitev odvodnjavanja v Učakovcih (pri hiši Zalokar)? 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. V tabeli projektov, ki je priložena gradivu pri točki 2 je navedeno, da bo OPPN TRIS - 
Romski del iz OPPN TRIS Kanižarica izločen ob naslednji spremembi OPN-ja. Glede na to, da 
gre za dolgotrajen postopek dajem pobudo, da občina še v letošnjem letu prične z zbiranjem 
pobud za spremembe  in dopolnitve OPN-ja. Rok za zbiranje pobud, sprememb naj bo vsaj tri 
mesece. Predlagam, da je možnost oddaje pobude na e-obrazcu. Tistim, ki niso vešči e-
poslovanja pa naj se omogoči pomoč pri oddaji vloge. 
2. Kaj je z delovanjem Društva vinogradnikov Črnomelj? Nekateri člani so me vprašali, če 
občina financira delovanje omenjenega društva. Če da, zakaj, namreč ni nobenih 
izobraževanj, srečanj in ali bo letos Martinovanje? 
 
Miha Vardijan: 
1. Prometna varnost pri OŠ Adlešiči: Ali je Občina Črnomelj že izvedla kakšne ukrepe za 
izboljšanje prometne varnosti v enem mesecu po prejemu dopisa, ki ga je poslala Direkcija 
Republike Slovenije za infrastrukturo (DRSI) dne 30. avgusta 2023? Ali je mogoče že pridobiti 
okvirno oceno, do katerega datuma je načrtovano izvajanje vseh ukrepov, navedenih v 
omenjenem dopisu? Ali je na občini že imenovana odgovorna oseba za izvajanje in reševanje 
te zadeve?  
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2. Vprašanje glede avtobusnih postaj: Kdo je zadolžen za čiščenje na zadnjih straneh 
avtobusnih postaj, ker pri nekaterih zelo zarašča tudi s trnji in vse to je že začelo segati v 
samo postajo oziroma del čakališča? 
3. Na koga se obrniti glede postavitve stacionarnih radarjev? 
 
Božo Rozman: 
1. Kdaj bo zgrajen pločnik ob regionalni cesti v naselju Kanižarica? Predlagali smo, da se 
postavi merilnik hitrosti, da odgovora nismo prejeli. 
2. Kdaj bo možno odkupiti zemljišča v romskem naselju Kanižarica (ob regionalni 
cesti)? 
 
Tatjana Kmetič Škof: 
1.  Vprašanje oz. pobudo dajem na prošnjo prebivalcev naselja Pod gozdom in sicer jih 
zanima, kako je z odlagališčem hlodovine nasproti železniške postaje (rampa), saj je bilo 
govora, da se bo premaknila na Otovec. Predlagajo, da bi ste to res premaknilo in uredila pot 
od semaforja do naselja, ki je sedaj zelo uničena. 
2.  Štipendije za poklice v vzgojno-izobraževalnem programu (v vrtcih in šolah): Vemo, da 
je velik problem pri zaposlitvi učiteljev in profesorjev tako v osnovnih kot v srednjih šolah tudi 
v občini Črnomelj. Ali mogoče spada tudi taka oblika štipendije (za poklice v šolah - bodoče 
učitelje) v obliko regijske štipendijske sheme?  
 
Vesna Fabjan: 
1. Naj se prouči tudi možnost postavitve stacionarnega radarja na Čardaku, na cesti ob 
trgovini DM. Nekateri vozniki namreč na tem delu obvoznice vozijo z neprimerno hitrostjo. 
 
 
Seja Občinskega sveta Občine Črnomelj je bila zaključena ob 18.45. 
 
 
Zapisala:        Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti        župan 
 
 
Številka: 900-58/2023 


